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Gemeente Ruiselede: Verslag GBC 02/03/2015 
 

 

Vaste leden:  

Aanwezig: 

Greet De Roo – Burgemeester 

Frederik Potvliege – dep. BMV 

Vincent Huart – De Lijn  

Verontschuldigd: 

Rik Loyson – AWV: volmacht aan Frederik Potvliege 

Rosy Taelman – De Lijn 

→ Het quorum is bereikt. 

 

Variabele leden: 

Koen Vanneste – Provincie W-Vl. 

Afwezig: 

Veerle Lenoir – RWO Vlaanderen. 

 

Adviserende leden: 

Aanwezig: 

Andy Denolf – politiezone,  

Sabine Craeymeersch – ambtenaar mobiliteit. 

Verontschuldigd: 

Marc De Muynck- Gemeenteraadslid/Schepen (RKD). 

Afwezig: 

Gemeenteraadslid van  ‘Durven’ 

Gemeenteraadslid van ‘Respect’. 

 

 

 

Agenda: 
 

Actualisering mobiliteitsplan na spoor 3. 

Na verwelkoming door de burgemeester-voorzitter, neemt de mobiliteitsambtenaar 

het woord. 

Het volgen van spoor 3 (actualisatie) van het mobiliteitsplan van Ruiselede is 

conform verklaard door de RMC op 12/05/2014, mits een aantal aanbevelingen. 

Bij de actualisering van het mobiliteitsplan, werd het huidig plan als leidraad 

genomen. De tekst werd waar nodig herwerkt en de acties aangepast. De 

opmerkingen van de RMC werden er in opgenomen. 

Met akkoord van de GBC leden, wordt niet het volledig mobiliteitsplan doornomen, 

maar geven de leden eventuele opmerkingen: 

 

1) De provincie meldt dat de verbinding van Aalter naar Tielt (N37) in aanmerking 

zou kunnen komen als fietssnelweg. Door de provincies Oost- en West-Vlaanderen 

wordt dit verder bekeken. Dit item kan ook opgenomen worden. 
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2) In de IGBC over de projectnota van het fietspad Ruiseleedsesteenweg-

Wingenesteenweg, werd beslist om de oversteek van het fietspad (met poorteffect) 

iets verderop te verschuiven. Ipv van 300m van het kruispunt met de 

Bruggesteenweg zal dit ongeveer 400m zijn. Dit dient ook in het mobiliteitsplan 

aangepast te worden. 

 

3) Er is nog geen keuze gemaakt in de categorisering van de wegen, daar nog niet 

definitief beslist is op welke manier het vrachtverkeer uit de Bruggestraat geweerd 

zal worden. Door de huidige wegenwerken in de Bruggestraat wordt een omleiding 

gegeven langs de Wantestraat en Gallatasstraat. Dit is een goede try-out voor een 

eventuele toekomstige route voor vrachtverkeer, gepaard gaande met eventueel 

éénrichtingsverkeer om de te volgen route afdwingbaar te maken. De politie is 

voorstander om deze omleiding te behouden. 

 

4)  De Lijn Oost-Vlaanderen heeft een aantal opmerkingen per mail doorgegeven. 

Deze worden overlopen: 

4.1 Daar de studie naar de uitwerking van een verbinding naar Aalter nog lopende 

is, zou deze actie in de actietabel moeten omschreven worden als ‘onderzoek naar 

rechtstreekse busverbinding’. Ook zal voor deze verbinding geen beroep kunnen 

gedaan worden op een samenwerkingsovereenkomst zoals beschreven op p34. Dit 

kan enkel bij nieuwe netmanagement projecten en daar is de afgelopen jaren 

geen budget voor vrijgemaakt. Deze samenwerkingsovereenkomst moet dus 

geschrapt worden. 

4.2 de acties ivm promotie van het openbaar vervoer (info op de site en infoblad, 

schuilhuisjes,..) zouden ook in de tekst kunnen opgenomen worden, ipv enkel in de 

actietabellen.  

4.3 De Lijn heeft een uitgebreide visietekst aan de gemeente overgemaakt ter 

ondersteuning van het mobiliteitsplan. Het huidig mobiliteitsplan volgend, waarin 

openbaar vervoer 1 pagina in beslag neemt, werden de aangehaalde items 

aangepast naargelang de visietekst . De Lijn zou graag meer van deze visietekst 

opgenomen zien. Er zal nog doorgegeven worden wat De Lijn nog extra vermeld wil 

zien.  

 

Rekening houdende met bovenstaande opmerkingen, komt de GBC tot een 

consensus. 

 

Het aangepast mobiliteitsplan zal naar de leden doorgestuurd worden, en, mits 

akkoord, voorgelegd worden op de gemeenteraad van 16 april, en aan de RMC 

van 11 mei. 

 

 


